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PROTOKÓŁ Nr  L/2014 

z  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 12 maja 2014r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych. Obecnych: 18 radnych. Nieobecni radni: Wiesław Drewnowski, Wojciech 

Knapik i Andrzej Modrzejewski. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przywitała zebranych,  

− poinformowała, że na sali obecnych jest 18 radnych, 

− stwierdziła prawomocność obrad i  o godz. 9:00 otworzyła sesję,  

− przedstawiła porządek obrad:                                     

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 07.04.2014r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2014 rok. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2014-2025. 

5. Uchwała w sprawie  zmiany uchwały Nr XXIX/252/2012 Rady Miasta Szczecinek z dnia 12 listopada 2012r.  

w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Szczecinek. 

6. Uchwała w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów w 

zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

7. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Parkowa I” w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie ustalenia Regulaminu targowiska miejskiego „Mój Rynek” w Szczecinku.  

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto Szczecinek nieruchomości.  

10. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem części nieruchomości stanowiącej własność Miasta 

Szczecinek pozostającej w trwałym zarządzie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie ustalenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Szczecinek w 2014 roku. 

13. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/254/2012 z dnia 12 listopada 2012r. w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalania wysokości stawki tej opłaty. 

14. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

15. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

16. Wnioski i zapytania radnych. 

17. Zamknięcie sesji 

 

Ad.2. 

Protokół z sesji z dnia 07.04.2014r. został w głosowaniu jawnym przez Radę Miasta przyjęty jednogłośnie. 
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Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy zwiększenie środków na inwestycję dotyczącą budowy podziemnych śmietników następuje w związku  

z wynikiem przetargu? 

− w dziale „administracja” wcześniej zapisaną kwotę 100tys.zł teraz rozbija się na dwie pozycje ok.3,5tys.zł  

i ok.96,5tys.zł, co jest tego przyczyną? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie zwiększenia kwoty na budowę podziemnych śmietników wyjaśnił, że przetarg został rozstrzygnięty na 

większą sumę, niż zakładano, ale Miasto stać na ten wydatek, dlatego nie rozpisano nowego przetargu. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− w budżecie w dziale „administracja” na zakup komputerów na potrzeby Urzędu Miasta zaplanowano kwotę 100tys.zł, 

− zdecydowano jednak, że z w/w puli zostanie zakupiony komputer do realizacji zadań zleconych, stąd konieczność 

rozbicia tej kwoty na dwie pozycje, 

− nadal jednak są to wydatki na komputery dla Urzędu Miasta.   

 

Roman Matuszak radny: 

− w załączniku nr 1 nie ma zapisu dotyczącego budowy podziemnych śmietników, czy to błąd? 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− ta zmiana została dokonana zarządzeniem Burmistrza poprzez zwiększenie w/w inwestycji i zmniejszenie o taką 

kwotę wydatków na gospodarkę wodną. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/438/2014   

w sprawie dokonania zmian w bud żecie miasta Szczecinek na 2014 rok. 

 

Salę obrad opuściła radna Małgorzata Golińska. Pozostało 17 radnych. 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/439/2014  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2014-2025. 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, informując jednocześnie o zamiarze zgłoszenia przez Burmistrza autopoprawki do projektu 

uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że Przewodnicząca Rady Miasta się pomyliła, ponieważ autopoprawka dotyczyć będzie projektu uchwały  

w sprawie Regulaminu targowiska. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja 3 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”, przy obecności 4 radnych pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Na salę obrad wróciła radna Małgorzata Golińska. Od tej pory obecnych na sesji znowu 18 radnych. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− poinformowała, że to ona na posiedzeniu Komisji wstrzymała się od głosu, 

− z jednej strony chciałoby się, żeby częstotliwość odbioru odpadów była sprawniejsza, ale z drugiej strony zwiększy to 

koszt ich odbioru, a to oznacza, że opłaty mogą wzrosnąć, 

− wzrost opłat nie musi nastąpić, ale jest takie niebezpieczeństwo, 

− uważa, że należy szukać oszczędności, 

− z raportów otrzymanych od PGK SP. z o.o. za kolejne kwartały wynika, że spółka nie widzi potrzeby zwiększania 

częstotliwości odbioru odpadów, 

− proponuje aby zastanowić się, czy nie pozostawić odbioru odpadów na obecnej częstotliwości, aby uniknąć  

w przyszłości podwyżki opłat. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie uwag PGK wyjaśnił, że spółka realizuje zadanie zgodnie ze specyfikacją zamówienia ustaloną w wyniku 

przetargu, 

− po prawie roku doświadczeń należy wprowadzić korekty, 

− odbiór odpadów i związanych z tym kosztów jest monitorowany przez Miasto cały czas, 

− poza tym było wiele sygnałów od mieszkańców proszących o zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów. 

− dziwi się, że akurat radna ma co do tego wątpliwości, 
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− dzięki nowym zasadom segregacja odpadów wzrosła kilkakrotnie, 

− być może w przypadku niektórych posesji jest np. mniej szkła, ale za to może być więcej innych odpadów, 

− rozdzielenie częstotliwości odbioru odpadów w zależności od ich rodzaju wprowadziłoby bałagan organizacyjny, 

− Miasto ma to bardzo dobrze przeanalizowane, 

− nie wydaje mu się, żeby w okresie obowiązywania wyniku nowego przetargu wystąpiło zagrożenie podwyżką opłat, 

− jest za tym, żeby nie kwestionować proponowanej uchwały, 

− propozycja tej uchwały jest wynikiem analizy wielu opinii mieszkańców Szczecinka i spółdzielni mieszkaniowych. 

 

Roman Matuszak radny: 

− wątpliwości budzi wypowiedź Burmistrza odnośnie opinii mieszkańców, jeżeli porównać to z uwagami w raportach 

PGK, w których spółka twierdzi, że nie ma potrzeby zwiększania częstotliwości odbioru odpadów, 

− zapytał, jaka jest ściągalność opłat w stosunku do ilości złożonych deklaracji? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uważa, że radni źle interpretują raporty spółki PGK, 

− spółka może jedynie ocenić swoją usługę, ale to Miasto ocenia, czy częstotliwość jest wystarczająca, czy nie. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− raporty PGK, o których mówią radni, głównie dotyczą odpadów zmieszanych, 

− Miastu chodziło o informację, czy w tej kwestii odbiór odpadów jest wystarczający, 

− jeśli chodzi o odbiór odpadów segregowanych nie ma obawy o zwiększenie kosztów i opłat, 

− jeśli będzie wzrost kosztów, to nieznaczny. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− uważa, że szukanie oszczędności  na częstotliwości odbioru odpadów jest nietrafione, 

− wystarczy przejść się po mieście, aby dostrzec zwiększoną ilość worków wystawionych do odebrania, 

− poza tym zmiana może nastąpić dopiero od lipca, 

− apeluje do mieszkańców, aby do tego czasu częściej niż dotychczas nie wystawiali worków z odpadami. 

 

Elżbieta Mucha Dyrektor Wydziału Finansowego: 

− poinformowała, że odnośnie ściągalności opłat za odbiór odpadów na koniec 2013r. zaległość wynosiła ok. 2,3% od 

osób fizycznych i ok. 2,63% od osób prawnych. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− ze zdumieniem słucha uwag radnej Joanny Pawłowicz, że zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów nie jest 

wskazane, 

− powołał się na przykłady gospodarki odpadami w Niemczech, 

− z radością obserwuje wzrost segregowania odpadów w Szczecinku, 

− worki z odpadami leżą przed posesjami albo w garażach lub innych pomieszczeniach, co nie jest przecież 

higieniczne, 

− ekologia jest bardzo droga, za ekologię mieszkańcy sami muszą płacić, ale to jest konieczne. 
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Joanna Pawłowicz radna: 

− jeśli porównać Berlin do innych  miast w Niemczech, to radny Marek Ogrodziński miałby rację, 

− ale jeśli porównać opłaty mieszkańców Berlina do opłat ponoszonych przez mieszkańców Szczecinka, to  

w Niemczech są znacznie niższe, 

− przez cztery miesiąc letnie zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów może być uzasadnione, ale część 

mieszkańców odpady biodegradowalne kompostuje. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zgadza się, że koszt przypadający na 1 mieszkańca Berlina jest niższy od kosztów przypadających na 1 mieszkańca 

Szczecinka, 

− w Berlinie od 1945r. wprowadzone zostały uregulowania dotyczące gospodarkami odpadami,  

− Niemcy słyną z tego, że dbają o segregowanie odpadów, za odpady segregowane nie płacą, płacą za zmieszane. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów może poprawić ekologię, ale to nie ma nic wspólnego z efektywnością 

całego systemu odbioru odpadów, 

− zwiększenie efektywności mogłoby nastąpić, gdyby Miasto zostało podzielone na segmenty i dla każdego segmentu 

przeprowadzono odrębny przetarg, 

− nie wie jednak, czy jest to prawnie możliwe. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− jest zaskoczony propozycją radnego Romana Matuszaka, 

− takie rozwiązanie nie jest praktykowane i byłoby niezgodne z prawem, 

− uważa, że spółka komunalna powinna mieć prawo realizacji usług z tzw. „wolnej ręki”, 

− nie usłyszał od radnych uwag, że zadanie to jest źle realizowane przez spółkę PGK, 

− nie ma możliwości wprowadzenia do Miasta np. 3 różnych firm, które będą ze sobą konkurowały, ponieważ każda 

firma i tak musi realizować zadanie wynikające ze specyfikacji zamówienia, 

− spółka PGK wygrała przetarg na określonych warunkach i to realizuje, a Miasto nie może tego zmienić, 

− w najnowszej specyfikacji są korekty, które uwzględnia proponowana uchwała, 

− jeśli uchwała nie zostanie podjęta, specyfikacja będzie musiała być skorygowana, 

− zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów nie spowoduje znacznego wzrostu kosztów, chociaż pewien wzrost 

może nastąpić, 

− proponuje przyjęcie przez Radę Miasta proponowanej uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− Burmistrz chyba pomylił się mówiąc, że PGK źle realizuje powierzone zadanie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nic takiego nie powiedział, radny źle zrozumiał jego wypowiedź. 
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Janusz Rautszko radny; 

− uważa, że nie podjęcie tej uchwały byłoby nielogiczne, 

− zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów od mieszkańców spowoduje to, że samochód PGK będzie 

wykorzystywany bardziej racjonalnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− powołując się na wypowiedź Burmistrza uważa, że zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów zwiększy koszty, 

− dlatego Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej zwraca na tę część szczególną uwagę. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, że nie było mowy o podwyżce opłat. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zwrócił uwagę, że z jego wypowiedzi wynika, iż zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów nie będzie miało 

większego wpływu na koszty, będzie ich niewielki wzrost o niewielkim znaczeniu. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”, i 3 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę: 

Nr XLVIII/440/2014  

w sprawie  zmiany uchwały Nr XXIX/252/2012 Rady Mia sta Szczecinek z dnia 12 listopada 2012r. w sprawie  

regulaminu utrzymania czysto ści i porz ądku na terenie Miasta Szczecinek. 

 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 3 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”, 

− ta uchwała to konsekwencja uchwały podjętej przed chwilą. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”, i 3 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę: 

Nr XLVIII/441/2014  

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od wła ścicieli nieruchomo ści, na których zamieszkuj ą mieszka ńcy 

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczo ną przez wła ściciela nieruchomo ści opłat ę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
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Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/442/2014  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przest rzennego „Parkowa I” w Szczecinku. 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgłosił autopoprawkę do paragrafu 10 ust.2 proponowanego Regulaminu targowiska, aby zamiast treści: „Osobie 

posiadającej rezerwację gwarantuje się możliwość handlu na wyznaczonym stanowisku (stanowiskach), pod 

warunkiem zajęcia go (ich) do godz. 8.00”, wpisać: 

− „Osobie posiadającej rezerwację jedno- lub wielodniow ą gwarantuje się możliwość handlu na wyznaczonym 

stanowisku (stanowiskach), pod warunkiem zajęcia go (ich) do godz. 8.00”, 

− chodzi o dopisanie słów „jedno- lub wielodniową”. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− uchwała ma związek z realizacją inwestycji polegającej na przebudowie targowiska, 

− Komisja jedno ze swoich ostatnich spotkań zorganizowała na targowisku, oceniając tę inwestycję bardzo pozytywnie, 

− teraz potrzebny jest regulamin funkcjonowania targowiska. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła wpierw do przegłosowania zaproponowanej poprawki. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” przyjęła poprawkę zgłoszoną przez Burmistrza. 

 

Roman Matuszak radny: 

− nawiązując do treści paragrafu 8 ust.8 proponowanego Regulaminu zapytał, kto będzie administratorem targowiska  

i kto będzie ustalał opłaty placowe? 

 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− administratorem będzie spółka PGK. 
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Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− opłaty placowe ustalał będzie Burmistrz. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała o warunki dotyczące sprzedaży ryb, czy przewiduje się odpowiedni punkt do tego typu sprzedaży? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że odnośnie opłat na targowisku będą pobierane dwa rodzaje opłat,  

− opłata targowa ustalana przez Radę Miasta będzie pobierana przez inkasenta wskazanego w uchwale Rady Miasta, 

− opłaty placowe ustalane przez Burmistrza będzie pobierała spółka PGK jako administrator targowiska, 

− kwestię sprzedaży ryb regulują przepisy sanitarne, 

− na targowisku istnieje możliwość usytuowania pawilonów handlowych, w których mogłyby być sprzedawane ryby, 

− na pewno ryby nie mogą być sprzedawane z ziemi ani z gazety. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, że kwestie sprzedaży ryb reguluje paragraf 6 ust.1 punkt 6 Regulaminu, zgodnie z którym na 

targowisku mogą być sprzedawane wszystkie towary, z wyłączeniem mięsa i wędlin oraz ryb i przetworów rybnych, 

sprzedawanych bez użycia specjalistycznych środków transportowych służących do obwoźnej sprzedaży tych 

artykułów, zapewniających odpowiednie warunki sanitarne, 

− poprosiła radnych o czytanie projektów uchwał z uwagą. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do  głosowania nad uchwałą z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/443/2014   

w sprawie ustalenia Regulaminu targowiska miejskieg o „Mój Rynek”  

w Szczecinku. 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

Obrady opuścił radny Jacek Brynkiewicz. Pozostało 17 radnych. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/444/2014  

w sprawie wyra żenia zgody na nabycie przez Miasto Szczecinek nieru chomo ści. 

Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/445/2014  

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− poinformowała, że mecenas Czesław Podkowiak przed sesją zasygnalizował, że już po doręczeniu radnym projektu 

uchwały został opublikowany tekst jednolity ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami, 

stanowiącej podstawę prawną proponowanej uchwały, 

− wymaga to zastąpienia zaproponowanego zapisu aktualnym Dziennikiem Ustaw, musi to nastąpić w formie 

przegłosowania poprawki, 

− zamiast: „(Dz.U. z 2010 r. Nr 102, poz. 651, z późn.zm.)” obecnie powinno być: „( t.j. Dz.U. z 2014r. , poz.518)”, 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania nad zaproponowaną poprawką. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami przyjęła zaproponowaną poprawkę. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/446/2014  

w sprawie wyra żenia zgody na oddanie w najem cz ęści nieruchomo ści stanowi ącej własno ść Miasta Szczecinek 

pozostaj ącej w trwałym zarz ądzie Miejskiego O środka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

 

Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 
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− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− zwróciła uwagę, że w treści uzasadnienia projektu uchwały Wydział przygotowujący ten projekt omyłkowo 

niepotrzebnie wpisał ostatni fragment ostatniego zdania po przecinku: „wniesione uwagi przez WIOŚ w Szczecinie do 

sporządzonego profilu wody w kąpielisku „Plaża wojskowa” zostały uwzględnione w całości”, który należy wykreślić, 

ponieważ WIOŚ żadnych uwag nie zgłosił, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− uwaga Przewodniczącej Komisji dotyczy treści uzasadnienia projektu uchwały, czyli nie wymaga przegłosowania jako 

poprawki, prosi jednak o wykreślenie w/w zapisu, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/447/2014  

w sprawie ustalenia wykazu k ąpielisk na terenie Miasta Szczecinek  

w 2014 roku. 

Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− w jej ocenie projekt uchwały zawiera błędy formalne, 

− uchwała nie może wejść w życie od 1 lipca, ponieważ może wejść dopiero po upływie 14 dni od publikacji  

w Dzienniku Urzędowym,  

− ten zapis można byłoby jeszcze poprawić, ale ta uchwała to akt prawa miejscowego i zgodnie z uchwałą Rady Miasta 

Szczecinek Nr LI/536/10 z dnia 16.09.2010r. podlega wcześniejszym konsultacjom, a w tym przypadku takich 

konsultacji nie przeprowadzono, 

− uchwała nie mogłaby spowodować obniżenia opłat od 1 lipca, ponieważ wymagałoby to wcześniej podjęcia uchwały  

o zmianie treści deklaracji śmieciowej oraz zebrania od mieszkańców nowych deklaracji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zapytała, czy w związku z uwagami Pani Dyrektor Wydziału Komunalnego, Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej 

wycofa projekt uchwały? 

 

Roman Matuszak radny: 

− wnosi o przegłosowanie projektu uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− ten projekt był konsultowany z mecenasem Czesławem Podkowiakiem, 
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− uchwała nie może zostać poddana pod głosowanie, ponieważ nie była poprzedzona konsultacjami i nie spełnia 

wymogów formalnych, 

− dopiero po przeprowadzeniu konsultacji i uchwaleniu nowych wzorów deklaracji można byłoby rozmawiać o podjęciu 

uchwały, uważa, że obecnie uchwała nie może zostać podjęta, musi też odbyć się przetarg, 

− z punktu widzenia ustawy o zamówieniach publicznych nie można przed rozstrzygnięciem przetargu mówić  

o niektórych danych uwzględnianych w przetargu,  

− poza tym na dzisiejszej sesji Rada Miasta podjęła uchwałę o zwiększeniu częstotliwości odbioru odpadów, co  

w pewien sposób wpływa na zwiększenie kosztów. 

 

Roman Matuszak radny: 

− Burmistrz proponuje, aby zaczekać z decyzją do rozstrzygnięcia przetargu, 

− jeśli padnie konkretna deklaracja, kiedy można będzie ponownie zająć się omawianym projektem uchwały, to jest 

skłonny po konsultacji z radnymi Klubu Wspólnoty Samorządowej do wycofania tego projektu uchwały z dzisiejszych 

obrad, prosi tylko o konkretną deklarację, kiedy można będzie wrócić do dyskusji i od kiedy mogłaby obowiązywać 

obniżona cena? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stwierdził, że jest wola, aby wrócić do tego tematu, ale dzisiaj takiej uchwały podjąć nie można, 

− proponuje powrócić do dyskusji po rozstrzygnięciu przetargu i dopiero wtedy zastanowić się nad rozpoczęciem 

procedury, która musiałaby zacząć się od konsultacji, 

− w czerwcu będą już także pełne dane z minionego okresu obowiązywania nowych zasad gospodarki odpadami, 

dlatego np. w lipcu można do tematu powrócić, 

− będzie też już także wiadomo, czy Miasto otrzyma z WFOŚ dopłatę do budowy podziemnych śmietników, 

− obawia się jednak, że nadwyżki z opłat w lipcu nie będzie, ale to radni zdecydują co dalej zrobić. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− uchwalenie zwiększonej częstotliwości odbierania odpadów w pewnym sensie uniemożliwia obniżenie opłat, 

− rozumie teraz dlaczego Burmistrz wątpi, czy powstanie nadwyżka, 

− przy omawianiu w listopadzie 2013r. poprzednio zgłoszonej  propozycji Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej 

dotyczącej obniżki opłat za śmieci nie było mowy o konsultacjach. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uważa, że radna Joanna Pawłowicz stara się wywołać wrażenie, że podjęcie uchwały o zwiększeniu częstotliwości 

odbioru odpadów wpływa na wzrost kosztów, to jednak najmniej kosztochłonny element gospodarki odpadami, 

− nie tutaj leży przyczyna niemożności podjęcia proponowanej uchwały na dzisiejszej sesji, ale w brakach formalnych. 

 

Roman Matuszak radny: 

− rozumie deklarację Burmistrza, że do uchwały nastąpi powrót w lipcu b.r. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− tak jest. 
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Joanna Pawłowicz radna: 

− to drugie podejście Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej do próby obniżenia opłat za odbiór śmieci, 

− przy pierwszym razie też nie było konsultacji, i o konsultacjach wtedy nie było mowy, 

− Burmistrz zapewniał wówczas, że będzie chciał obniżyć opłaty,  

− Klub Radnych liczył na to, że z taką inicjatywą wystąpi Platforma Obywatelska, 

− w Krakowie od 1 lipca 2014r. wprowadzono obniżkę opłat, 

− jeśli radni Platformy Obywatelskiej zapewnią, że zajmą się tą inicjatywą, to projekt uchwały zostanie dzisiaj wycofany, 

− najważniejsi są mieszkańcy. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uważa, że radna Joanna Pawłowicz nadinterpretuje jego wypowiedź wyrywając ją z kontekstu, 

− mówił poprzednio, że nie znane są wyniki z całego roku, i że będzie można o tym rozmawiać dopiero po upływie 

pełnego okresu, 

− obecnie nie można mówić o obniżeniu opłat, a już tym bardziej przed rozstrzygnięciem przetargu, 

− obecnie nie można też ujawnić danych, w jaki sposób swoje koszty kalkuluje spółka PGK, która startuje w przetargu, 

− wystąpiły jednak konkretne czynniki, które wpływają na to, że nie można obecnie obniżyć opłat, 

− np. mniejsza liczba deklaracji od zakładanych, czy utrata przewozu przez PGK części odpadów z Wardynia do 

Trzesieki, które teraz są wożone do Rymania, 

− w listopadzie 2013r. nie było też wiadomo jakie opłaty będą pobierane w Wardyniu od stycznia 2014r., teraz 

wiadomo, że ta opłata jest wyższa, 

− koszty składowania odpadów w Trzesiece przynosiły dochody, ale obecnie odpady nie są tam już przyjmowane,  

a utrzymanie składowiska też generuje koszty, ponieważ musi być utrzymane jeszcze przez 30 lat, 

− podtrzymuje więc propozycję, aby wrócić do dyskusji dopiero po przetargu,prosi o wycofanie projektu uchwały, 

ponieważ z punktu widzenia prawa jej podjęcie jest niemożliwe, uważa zachowanie Klubu Radnych Wspólnoty 

Samorządowej za irracjonalne, 

− dane podstawowe znane będą dopiero po wyniku przetargu i i dopiero wtedy dyskusja, ustawa tzw. śmieciowa nie 

pozwala na wprowadzenie ludziom ulg, wszystkie koszty w całości musza być pokryte przez ludzi. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− wszystkim zależy na tym, żeby mieszkańcy ponosili jak najmniejsze koszty, 

− proponuje jednak spojrzeć na problem rozważnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− propozycja wycofania uchwały z dzisiejszych obrad nie oznacza, że nie będzie można do tego tematu wrócić. 

 

Roman Matuszak radny: 

− poprosił o przerwę w obradach, aby Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej mógł omówić ewentualne wycofanie 

projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− o godz. 10:45 zarządziła 5 minutową przerwę w obradach. 
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Obrady wznowiono po przerwie o godz.10:50. Obecnych 17 radnych. 

c.d. ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję na nowo. 

 

Roman Matuszak radny: 

− z bólem serca przyjmuje wyjaśnienia Pani Dyrektor Wydziału Komunalnego, przyjmując jednocześnie deklarację 

Burmistrza, że powrót do dyskusji nad uchwałą nastąpi w lipcu, 

− zapytał, czy od listopada 2013r. zmieniły się przepisy, że poprzednio propozycja uchwały o obniżeniu opłat była 

głosowana bez konsultacji, a teraz takie konsultacje są wymagane, 

− nie wie czy prawo się od tamtego czasu zmieniło, ale przecież wprowadzono projekt uchwały na sesję i nikt wcześniej 

nie powiedział, że wymagane są konsultacje, 

− po naradzie Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej wycofuje jednak zgłoszony projekt z porządku obrad. 

 

Ad.14. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

− uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.15. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

− uwag nie zgłoszono. 

Obrady opuścił radny Jerzy Kania. Pozostało 16 radnych. 

 

Ad.16. Wnioski i zapytania radnych: 

Anna Szymecka radna: 

− właściciele psów zwrócili się do niej z prośbą o zapytanie, czy byłaby możliwość wyznaczenia terenu, gdzie mogliby 

wyprowadzać psy bez smyczy? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− obecnie nie jest w stanie na to pytanie odpowiedzieć, do niego także docierają takie sygnały od mieszkańców, 

− trzeba będzie poszukać takiego miejsca, odpowiedź zostanie udzielona do następnej sesji. 

 

Roman Matuszak radny: 

− otrzymał informację od szczecineckich przedsiębiorców, że w Miejskiej Jednostce Obsługi Oświaty praktykuje się 

zamawianie wynajmu autobusów przez szkoły podstawowe i  gimnazja na przejazdy wycieczkowe tylko od spółek 

Komunikacja Miejska lub PKS oraz że za takie usługi wystawiane są po dwie faktury: jedna obciążająca rodziców 

uczniów, a druga na MJOO na kwotę 70gr za 1km, co oznacza, że całe wynajęcie kosztuje  3,90zł za 1km, 

− prosi o sprawdzenie i wyjaśnienie poruszonej kwestii, 

− zapytał, czy Burmistrz uważa, że w Szczecinku potrzebna jest Straż Miejska? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie pytania dotyczącego Straży Miejskiej uważa, że w Szczecinku jest ona bardzo potrzebna, 

− Straż Miejska pełni obecnie bardzo ważną rolę,  
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− 8 lat temu uważał inaczej, ponieważ wówczas była ona prowadzona w sposób niechlujny, wymagała zwiększenia 

budżetu, co nastąpiło, wymagała nowej siedziby, co także nastąpiło, 

− dzisiaj Straż Miejska nadal wykonuje zadania, np. łączone patrole z Policją, 

− uważa, że obecnie dzięki Straży Miejskiej i Policji Szczecinek jest jednym z najbezpieczniejszych miast w Polsce 

zachodniej, 

− zdaje sobie sprawę z jakich okoliczności wynika pytanie radnego, ale należy działalność Straży Miejskiej doskonalić, 

a nie „wylewać dziecka z kąpielą”, do nagłośnionej w mediach „wpadki” strażników miejskich z pewnością  

nie powinno było dojść, ale Straż Miejska jest potrzebna, 

− odnośnie wynajmu autobusów przez MJOO i szkoły odpowiedź zostanie udzielona radnemu do następnej sesji. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zwróciła się z prośbą o interwencję w sprawie oświetlania na Świątkach przy ul. Akacjowej i ul. Staszica, które zapala 

się z ok. godzinnym opóźnieniem stosunku do oświetlenia przy innych ulicach w tamtym rejonie, 

− w związku z wchodzeniem na ekrany kin nowego filmu Pt. „Powstanie Warszawskie” zwróciła się do Dyrektorów 

MJOO i SAPiK-u z postulatem, aby umożliwić uczniom obejrzenie tego filmu za niższą opłatę za bilet, 

− zwróciła się z postulatem zainstalowania kolejnych siłowni na powietrzu w południowo-wschodniej części miasta, 

− zapytała, czy podjęto już jakieś konkretne działania dotyczące obsługi monitoringu miasta? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie oświetlenia trzeba tę kwestię sprawdzić i ewentualnie zlecić wyregulowanie czujnika zapalającego, 

− sprawą powinna zająć się Pani Dyrektor Wydziału Komunalnego, 

− odnośnie nowych siłowni na powietrzu była już o tym mowa, że za planowane jest już na ten rok usytuowanie takich 

siłowni przy Basenie i przy Wieży Bismarcka (Przemysława) a w następnym roku być może na Świątkach i Mysiej 

Wyspie, są także już nowe kolejne sprzęty na ul. Koszalińskiej i na osiedlu Pilska-Raciborki, 

− odnośnie monitoringu wyjaśniał te kwestie na spotkaniu Komisji na Komendzie Policji, 

− zdecydowana poprawa nastąpi, gdy kamery będą podłączone do światłowodów, co systematycznie jest realizowane  

i zwiększane stopniowo z miesiąca na miesiąc, 

− uważa, że obsługa monitoringu to zadanie Policji, Komendant Policji uważa inaczej, 

− do sprawy włączył się Starosta Szczecinecki, który w ramach robót publicznych w 2014r. skierował pracowników do 

Komendy Policji do obsługi monitoringu, 

− wszystko sprowadza się do pieniędzy, tym powinna zajmować się Policja, ale nie ma to środków, Miasto daje środki 

na wyposażenie Policji w monitoring,  

− trudno byłoby negatywnie wykazać, że Policja nie powinna na bieżąco obserwować zdarzenia i na to reagować, 

− jeśli chodzi o propozycję radnej dotyczącą filmu wchodzącego na ekrany kin, to również uważa, że jak najwięcej osób 

powinno ten film obejrzeć, radna ma w tej kwestii rację i będzie popierał ten postulat. 

 

Tomasz Czuk Główny Specjalista ds. Kontaktów z Medi ami: 

− poinformował, że w dniu 18.06.2014r. film będzie można obejrzeć w szczecineckim kinie w ramach  DKF, 

− funkcjonuje program dotyczący udziału w DKF, który obejmuje uczniów szczecineckich szkół, przewidujący 8zł za 

bilet,szczecinecka młodzież korzysta z ulgowych biletów. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie jest zwolennikiem narzucania młodzieży tego, co mają oglądać, ale uważa, że to bardzo wartościowy  

i specyficzny film, który warto obejrzeć, 

− porozmawia na ten temat z Panią Dyrektor MJOO, aby wynegocjowała z SAPiK-iem możliwość obejrzenia filmu przez 

szkoły, będzie temu sprzyjał. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− podziękował za odpowiedź dotyczącą możliwości utylizacji opon w Szczecinku, 

− zwrócił uwagę, że MJOO odpowiadając na jego pytanie z poprzedniej sesji o szczepienia HPV załączyła odpowiedź 

dotyczącą gimnastyki korekcyjnej, poprosił o precyzyjne odpowiadanie na zadawane pytania. 

 

 Joanna Pawłowicz radna: 

− zapowiedziała złożenie zapytania na piśmie odnośnie funkcjonowania monitoringu miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz. 11:15 Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 


